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Dekanen på Det Humanistiske Fakultet  

2. DECEMBER  2019 Rektors opfølgningspunkter til dekanens afrapportering om  
uddannelseskvalitet (DAU) og uddannelsesevalueringer pr.  1. 
oktober 2019. 

Efter drøftelse af dekanens afrapportering om uddannelseskvalitet i DIR 
den 28. november 2019 fremsender rektor hermed sine opfølgnings-
punkter til dekanen på Det Humanistiske Fakultet (HUM). 

Rektor bemærker overordnet, at der på HUM pågår et meget fokuseret 
arbejde med kvalitetssikring og udvikling af fakultetets uddannelser, 
herunder implementering af nye studieordninger. Rektor noterer med 
tilfredshed, at fakultetet har fulgt op på rektors tilbagemeldinger til DAU 
2018. 

Afrapportering på initiativer  

Ud over de indsatser, som HUM har igangsat eller påtænker at igangsætte, 
ønsker rektor endvidere, at dekanen i sin afrapportering pr. 1. oktober 2020 
giver en status på, hvorledes HUM har fulgt op på nedenstående forhold. 

En status kan både være resultat af en afsluttet indsats eller den foreløbige 
status for indsatsen. 

Rektors bemærkninger til HUM’s DAU  

a. Studieprogression (DAU s. 5-6) 
HUM angiver, at de nuværende førsteårsprøve- og studieaktivitetsregler, 
hvor det først er muligt at udmelde inaktive studerende efter andet studieår, 
vanskeliggør arbejdet med at forbedre studieprogressionen. 
Studieprogressionen er ganske høj blandt aktive studerende, men påvirkes 
negativt af studerende, der består 0-15 ECTS-point inden for de første to 
studieår. 

Dekanen bedes i DAU 2020 afrapportere, hvilke indsatser HUM har over 
for frafaldstruede studerende, herunder hvornår og hvor ofte HUM udsøger 
frafaldstruede studerende. 
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b. Uddannelsesintegration, samlæsning og matrixmodel (DAU s. 10)  
HUM angiver at have fokus på ”at skabe bedre sammenhængskraft og 
samarbejde mellem forskellige forskningsmiljøer og uddannelser på 
fakulteter”, og at der løbende afsøges muligheder for uddannelsesintegration 
i form af uddannelsessammenlægninger og samlæsning. 

Dekanen bedes i DAU 2020 i forbindelse med sin status på 
uddannelsessammenlægninger og samlæsning beskrive, hvilke 
emneområder der er velegnede til samlæsning, og hvordan man sikrer det 
uddannelsesfaglige niveau på tværs af uddannelser med samlæsning. 

c. ViP/DViP-ratio på BA og KA litteraturvidenskab (DAU s. 17)  
ViP/DViP på BA og KA i litteraturvidenskab har to år i træk været meget 
lav (2018: BA 1,6 og KA 1,1; 2019: BA 1,57 og KA 1,89) HUM’s målbare 
standard for ViP/DViP-ratio er på 2,9. HUM angiver, at ratioen forventes 
overholdt i 2020.  

Dekanen bedes i DAU 2020 afrapportere, om den målbare standard for 
ViP/DViP-ratio for BA og KA litteraturvidenskab overholdes, og hvordan 
HUM vil følge op på dette, hvis det ikke er sket. 

Rektors bemærkninger til  HUM’s uddannelsesevalueringer   

d. KA tværkulturelle studier  
Frafaldet på KA tværkulturelle studier er faldet fra 31,1 % i 2016 til 12,7 % 
i 2018. Rektor vil gerne kvittere for HUM’s mange indsatser, der har ført til 
en markant reduktion af frafaldet på denne uddannelse.  

Offentliggørelse af DAU og uddannelsesevalueringer  

Ansvarlig: US i Fællesadministrationen 
US offentliggør i starten af 2020 alle eksterne dele af DAU 2019. 
Offentliggørelsen sker på: 
https://uddannelseskvalitet.ku.dk/kvalitetssikring/faelles-
procedurer/godkendelse-fakulteternes-afrapportering/afrapporteringer/ 

Ansvarlig: HUM 
HUM offentliggør de uddannelsesevalueringer, som blev indsendt til rektor 
den 1. oktober 2019 eller som minimum en sammenfatning heraf. 
Offentliggørelsen skal ske inden februar 2020 på fakultetets hjemmeside 
samme sted som turnusplanen for uddannelsesevalueringer. 

 
Med venlig hilsen  
 
Rektor  

https://uddannelseskvalitet.ku.dk/kvalitetssikring/faelles
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2. DECEMBER 2019  Rektors opfølgningspunkter til dekanens afrapportering om  
uddannelseskvalitet (DAU) pr.  1. oktober 2019. 
 

Efter drøftelse af dekanens afrapportering om uddannelseskvalitet i DIR 
den 29. november 2019 fremsender rektor hermed sine opfølgnings-
punkter til dekanen på Det Juridiske Fakultet (JUR).  

Rektor bemærker overordnet, at der på JUR pågår et godt og fokuseret 
arbejde med kvalitetssikring og udvikling af fakultetets uddannelser. Rektor 
noterer med tilfredshed, at fakultetet har fulgt op på rektors 
tilbagemeldinger til DAU 2018. 

Afrapportering på initiativer  

Ud over de indsatser, som JUR har igangsat eller påtænker at igangsætte (se 
liste sidst i dette brev), ønsker rektor endvidere, at dekanen i sin 
afrapportering pr. 1. oktober 2020 giver en status på, hvorledes JUR har 
fulgt op på nedenstående forhold. 

En status kan både være resultat af en afsluttet indsats eller den foreløbige 
status for indsatsen. 

Rektors bemærkninger til  JUR’s DAU   

a. ViP/DViP-ratio for  BA og KA jura (DAU s. 8-9)  
JUR angiver, at JUR ikke vil kunne leve op til egne målbare standarder for 
ViP/DViP-ratio på BA og KA jura, hvor ratioen ikke må afvige med mere 
end 15 % fra landsgennemsnittet for hovedområdet i 2020. 

JUR angiver, at de økonomiske rammer med fortsatte besparelser på 
uddannelsesbevillingen er en hindring for at komme i mål i 2020, og JUR 
derfor vil udarbejde en ny plan frem mod 2023. 
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Dekanen bedes i DAU 2020 redegøre for sin nye plan for at styrke ViP-
dækningen frem mod 2023.  

Offentliggørelse af DAU og uddannelsesevalueringer  

Ansvarlig: US i Fællesadministrationen 
US offentliggør i starten af 2020 alle eksterne dele af DAU 2019. 
Offentliggørelsen sker på: 
https://uddannelseskvalitet.ku.dk/kvalitetssikring/faelles-
procedurer/godkendelse-fakulteternes-afrapportering/afrapporteringer/ 

JUR’s  egne initiativer  til  afrapportering  i DAU 2020 fra DAU 2016 

• JUR har indført ny ECTS-struktur på KA i jura fra studieåret 2017/2018, 
som skal forbedre studieprogressionen. I DAU 2019 noterer dekanen, at 
den nye ECTS-struktur fortsat forventes at ville medføre forbedring af 
studieprogressionen. 

Dekanen bedes afrapportere om effekterne af den nye ECTS-struktur i 
DAU 2020, hvor det første fulde gennemløb af uddannelsen er sket. 

JUR’s  egne initiativer  til  afrapportering  i DAU 2020 fra DAU 2019 

• JUR’s direktion har besluttet at gennemføre en større 
aftagerundersøgelse, som afsluttes ultimo 2019, rettet imod 
kandidatuddannelsen i jura, der skal realitetstjekke JUR’s overordnede 
vision for uddannelsen. 

Dekanen bedes i DAU 2020 afrapportere om resultaterne af 
aftagerundersøgelsen. 

Med venlig hilsen 

Rektor 

https://uddannelseskvalitet.ku.dk/kvalitetssikring/faelles
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Efter drøftelse af dekanens afrapportering om uddannelseskvalitet i DIR 
den 28. november 2019 fremsender rektor hermed sine opfølgnings-
punkter til dekanen på Det Samfundsvidenskabelige Fakultet (SAMF). 

Rektor bemærker overordet, at der på SAMF pågår et godt og fokuseret 
arbejde med kvalitetssikring og udvikling af fakultetets uddannelser.  
Rektor noterer med tilfredshed, at fakultetet har fulgt op på rektors 
tilbagemeldinger til DAU 2018. 

Rektors bemærkninger til SAMF’s  opfordringer til ændring af  
opgørelsesmetoder  

a. Opgørelse af ViP/DViP-ratio (DAU s. 10 og 30)  
SAMF angiver, at ViP/DViP-ratioen er et komplekst nøgletal, hvor en 
forbedring af nøgletallet ikke nødvendigvis er udtryk for styrket 
forskningsbasering eller forbedret kvalitet. ViP/DViP-ratioen påvirkes 
således negativt ved anvendelse af forskere fra andre universiteter, da disse 
regnes som DViP. Ligeledes påvirkes ViP/DViP-ratioen negativt af 
undervisning varetaget af undervisningsassistenter (DViP) på flere mindre 
hold frem for undervisning på et stort hold, selv om de studerende oplever 
øget pædagogisk kvalitet ved at blive undervist på mindre hold. 
SAMF foreslår, at KU ændrer sin opgørelsesmetode for ViP/DViP-ratio, 
således at eksterne forskere ikke tæller som DViP, og at opgørelsen 
afspejler studentervinklen og ikke udbudsvinklen (dvs. at mindre, parallelle 
hold ikke tæller mere en et stort, fælles hold) 

Rektor bemærker hertil, at KU følger styrelsens definitioner af ViP og 
DViP. Disse definitioner finder anvendelse både i det omkostningsfordelte 

Rektors opfølgningspunkter til dekanens afrapportering om 
uddannelseskvalitet (DAU) pr. 1. oktober 2019. 

2. DECEMBER 2019 
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regnskab og i timetalsindberetningen til styrelsen. Rektor bemærker 
endvidere, at studentervinklen på forskningsdækning allerede er 
repræsenteret i timetalsindberetningen. 

Rektor vil opfordre SAMF til at sætte opgørelsesmetode for ViP/DViP-ratio 
på dagsordenen i forbindelse med evalueringen af KU’s 
kvalitetssikringssystem i 2020. 

b. Fastsættelse af uddannelsesspecifikke for ViP/DViP-ratio (DAU s. 10-11)  
SAMF ønsker ikke at fastsætte uddannelsesspecifikke målbare standarder 
for ViP/DViP-ratio. Dette begrundes med, at uddannelsesspecifikke målbare 
standarder for ViP/DViP-ratio ”vil sende et signal til uddannelserne om, at 
dekanatet tager stilling til, hvilke uddannelser der med højere legitimitet kan 
bruge en forholdsvis større mængde DViP.” 

SAMF angiver endvidere, at ”en fælles standard for alle fakultetets 
uddannelser tjener bedst til at sikre refleksioner og fornuftig brug af DViP 
på uddannelserne.” 

Rektor bemærker, at fx SUND har fastsat uddannelsesspecifikke målbare 
standarder for ViP/DViP-ratio for bachelor- og kandidatuddannelsen i 
odontologi, hvor en høj grad af undervisningen af faglige grunde varetages 
af praktiserende tandlæger (DViP). 

Rektor bemærker endvidere, at ”Standarder er et udtryk for det ønskede 
kvalitetsmæssige niveau for et mål. Standarder er derfor operationaliseringer 
af målene, der definerer, hvornår forhold er tilfredsstillende eller 
utilfredsstillende.”, jf. Akkrediteringsdefinitionens Vejledning om 
institutionsakkreditering 2.0, s. 17.  

Rektor konstaterer, at der tilsyneladende er forskellige opfattelser af, hvad 
målbare standarder bruges til. Rektor vil derfor igangsætte et arbejde, der 
skal sikre en ensartet forståelse af målbare standarder på tværs af 
fakulteterne og i overensstemmelse med Vejledning om 
institutionsakkreditering. 

c. Opgørelse af frafald (DAU s. 21)  
SAMF opfordrer til, at opgørelsesmetoden for frafald genovervejes, således 
at interne studieskifterne ikke tæller med i frafaldstallet. 

Rektor bemærker hertil, at al frafald på en uddannelse skal tælles med, 
uanset hvad frafaldet skyldes. Rektor begrunder dette med, at frafald 
efterlader tomme pladser på en uddannelse til skade for studiemiljøet, og at 
frafaldne studerende tager pladser fra andre studerende, som måske ikke 
ville være faldet fra og dermed kunne have sikret en bedre 
uddannelsesøkonomi. 
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Afrapportering på initiativer  

Ud over de indsatser, som SAMF allerede har igangsat eller påtænker at 
igangsætte (se liste sidst i dette brev), ønsker rektor endvidere, at dekanen i 
sin afrapportering pr. 1. oktober 2020 giver en status på, hvorledes SAMF 
har fulgt op på nedenstående forhold. 

En status kan både være resultat af en afsluttet indsats eller den foreløbige 
status for indsatsen. 

Rektors bemærkninger til SAMF’s DAU  

d. Studieadministrativ omorganisering  (DAU s. 17-18)  
SAMF angiver at have igangsat en omfattende analyse af 
studieadministrationen, studieledelsen og studie- og karrierevejledningen 
med henblik på omstrukturering, som forventes afsluttet foråret 2020. 

Dekanen bedes i DAU 2020 afrapportere, i hvilket omfang den 
studieadministrative omstrukturering har medført ændringer i 
ansvarsfordelingen i SAMF’s kvalitetssikringssystem. 

Offentliggørelse af DAU og uddannelsesevalueringer  

Ansvarlig: US i Fællesadministrationen 
US offentliggør i starten af 2020 alle eksterne dele af DAU 2019. 
Offentliggørelsen sker på: 
https://uddannelseskvalitet.ku.dk/kvalitetssikring/faelles-
procedurer/godkendelse-fakulteternes-afrapportering/afrapporteringer/ 

Ansvarlig: SAMF 
SAMF offentliggør de uddannelsesevalueringer, som blev indsendt til rektor 
den 1. oktober 2019 eller som minimum en sammenfatning heraf. 
Offentliggørelsen skal ske inden februar 2020 på fakultetets hjemmeside 
samme sted som turnusplanen for uddannelsesevalueringer. 

SAMF’s egne initiativer til afrapportering i DAU 2020 fra DAU 2018  
Uddannelsesevaluering B A antropologi – karakterfri første semester  
SAMF angiver, at effekterne af initiativet med karakterfrit første semester 
på BA antropologi evalueres i sommeren 2019. 

Dekanen bedes i DAU 2020 afrapportere de tilgængelige resultater fra 
evalueringen af dette interessante initiativ. Dekanen bedes yderligere 

https://uddannelseskvalitet.ku.dk/kvalitetssikring/faelles
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understøtte, at erfaringerne fra initiativet deles på tværs af universitetet, når  
resultaterne er tilgængelige.  

SAMF’s egne initiativer til afrapportering i DAU 2020 fra DAU 2019  
Studieprogression på SAMF’s uddannelser (DAU s. 23)  

Fakultetet vil for alle uddannelserne have udarbejdet et mere detaljeret 
datamateriale ligesom det, der er blevet udarbejdet for økonomi (som 
beskrevet under ”Opfølgningspunkter for året før”), før der iværksættes 
initiativer for at øge studieprogressionen. 

Dekanen bedes i DAU 2020 afrapportere resultaterne af dataundersøgelsen 
af uddannelsernes studieprogression og redegøre for, hvilke initiativer 
SAMF forventer at igangsætte for at øge studieprogressionen.  

Med venlig hilsen 

Rektor 
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2. DECEMBER 2019  Rektors opfølgningspunkter til dekanens afrapportering om  
uddannelseskvalitet (DAU) og uddannelsesevalueringer pr.  1.  
oktober 2019. 

Efter drøftelse af dekanens afrapportering om uddannelseskvalitet i DIR 
den 29. november 2019 fremsender rektor hermed sine opfølgnings-
punkter til dekanen på Det Natur- og Biovidenskabelige Fakultet 
(SCIENCE). 

Rektor bemærker overordnet, at der på SCIENCE pågår et godt og 
fokuseret arbejde med kvalitetssikring og udvikling af fakultetets 
uddannelser. Rektor kvitterer desuden for, at fakultetet ved siden af sin 
digitaliseringsindsats nu også prioriterer at indarbejde bæredygtighed i 
alle relevante uddannelser. Rektor noterer med tilfredshed, at fakultetet 
har fulgt op på rektors tilbagemeldinger til DAU 2018.  

Afrapportering på initiativer  

Ud over de indsatser, som SCIENCE har igangsat eller påtænker at 
igangsætte, ønsker rektor endvidere, at dekanen i sin afrapportering pr. 1. 
oktober 2020 giver en status på, hvorledes SCIENCE har fulgt op på 
nedenstående forhold. 

En status kan både være resultat af en afsluttet indsats eller den foreløbige 
status for indsatsen. 

Rektors bemærkninger til SCIENCE’s DAU  

a. Ledighedsstatistik (DAU s. 27)  

SCIENCE angiver, at optaget for uddannelser med systematisk høj ledighed 
vil blive begrænset fra 2020. 

Dekanen bedes i 2020 afrapportere, hvilke uddannelser der har fået 
reduceret optaget som følge af systematisk høj ledighed og med hvor meget. 
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Rektors bemærkninger til  SCIENCE’s uddannelsesevalueringer  

b. KA Actuarial Mathematics  
Der har ikke været optaget internationale studerende på KA Actuarial 
Mathematics de sidste tre år. SCIENCE angiver, at dette skyldes, at der kun 
få i steder i verden findes bacheloruddannelser med et indhold, der svarer til 
SCIENCE’s BA forsikringsmatematik. Samtidig fastholder SCIENCE en 
målbar standard, hvor 10-50 % af de optagne skal være internationale 
studerende. 

Rektor bemærker, at SCIENCE ifølge uddannelsesevalueringen ikke har 
planer om at igangsætte initiativer, der kan øge det internationale optag, 
hvilket svækker mulighederne for, at kandidatuddannelsen vil komme til at 
leve op til den målbare standard på 10-50 %. 

Dekanen bedes i 2020 afrapportere, hvilke initiativer SCIENCE vil 
igangsætte for at øge det internationale optag. Hvis SCIENCE ikke ønsker 
at igangsætte initiativer for øge det internationale optag, anbefaler rektor, 
at kandidatuddannelsen fritages for den målbare standard for internationalt 
optag. 

Offentliggørelse af DAU og uddannelsesevalueringer  

Ansvarlig: US i Fællesadministrationen 
US offentliggør i starten af 2020 alle eksterne dele af DAU 2019. 
Offentliggørelsen sker på: 
https://uddannelseskvalitet.ku.dk/kvalitetssikring/faelles-
procedurer/godkendelse-fakulteternes-afrapportering/afrapporteringer/ 

Ansvarlig: SCIENCE 
SCIECNE offentliggør de uddannelsesevalueringer, som blev indsendt til 
rektor den 1. oktober 2019 eller som minimum en sammenfatning heraf. 
Offentliggørelsen skal ske inden februar 2020 på fakultetets hjemmeside 
samme sted som turnusplanen for uddannelsesevalueringer. 

Med venlig hilsen 

Rektor 

https://uddannelseskvalitet.ku.dk/kvalitetssikring/faelles
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2. DECEMBER 2019  Rektors opfølgningspunkter til dekanens afrapportering om  
uddannelseskvalitet (DAU) og uddannelsesevalueringer pr.  1.  
oktober 2019. 

Efter drøftelse af dekanens afrapportering om uddannelseskvalitet i DIR 
den 28. november 2019 fremsender rektor hermed sine opfølgnings-
punkter til dekanen på Det Sundhedsvidenskabelige Fakultet (SUND). 

Rektor bemærker overordnet, at der på SUND pågår et solidt og fokuseret 
arbejde med kvalitetssikring og udvikling af fakultetets uddannelser. Rektor 
noterer med tilfredshed, at fakultetet har fulgt op på rektors 
tilbagemeldinger til DAU 2018. 

Afrapportering på initiativer  

Ud over de indsatser, som SUND har igangsat eller påtænker at igangsætte 
(se liste sidst i dette brev), ønsker rektor endvidere, at dekanen i sin 
afrapportering pr. 1. oktober 2020 giver en status på, hvorledes SUND har 
fulgt op på nedenstående forhold. 

En status kan både være resultat af en afsluttet indsats eller den foreløbige 
status for indsatsen. 

Rektors bemærkninger til SUND’s DAU  

a. Skimmelsvamp på Frederiksberg Campus (DAU s. 6)  

SUND angiver, at der er konstateret skimmelsvamp i smådyrshospitalets 
bygninger på Frederiksberg Campus, hvilket påvirker 
uddannelsesressourcerne på bachelor- og kandidatuddannelsen i 
veterinærmedicin, herunder adgang til klinisk undervisning. 

Dekanen bedes i 2020 afrapportere, hvordan SUND sikrer, at 
veterinærstuderende modtager den nødvendige kliniske undervisning. 
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Rektors bemærkninger til  SUND’s uddannelsesevalueringer  

b. PBA  tandplejer  
Frafaldet på hele uddannelsen på PBA tandplejer har været støt stigende de 
sidste tre år og er med 25,7 % i 2018 langt fra den målbare standard på 18 
%. SUND angiver, at stigningen skyldes uddannelsesloftet, hvor studerende 
kommer i tvivl om deres uddannelsesvalg og derfor springer fra, inden 
uddannelsen afsluttes. 

Dekanen bedes i 2020 afrapportere, hvordan SUND vil forsøge at standse 
udviklingen med stigende frafald på hele uddannelsen på PBA tandplejer. 

Offentliggørelse af DAU og uddannelsesevalueringer  

Ansvarlig: US i Fællesadministrationen 
US offentliggør i starten af 2020 alle eksterne dele af DAU 2019. 
Offentliggørelsen sker på: 
https://uddannelseskvalitet.ku.dk/kvalitetssikring/faelles-
procedurer/godkendelse-fakulteternes-afrapportering/afrapporteringer/ 

Ansvarlig: SUND 
SUND offentliggør de uddannelsesevalueringer, som blev indsendt til rektor 
den 1. oktober 2019 eller som minimum en sammenfatning heraf. 
Offentliggørelsen skal ske inden februar 2020 på fakultetets hjemmeside 
samme sted som turnusplanen for uddannelsesevalueringer. 

SUND’s  egne initiativer  til  afrapportering  i DAU 2020 fra DAU 2019  

Studielederen på Folkesundhedsvidenskab gennemfører analyser af årsager 
til stigende studietider med særligt fokus på at identificere 
uhensigtsmæssige barrierer og studieadfærd. Analyserne foretages i 2019 i 
samarbejde med en statistiker fra Institut for Folkesundhedsvidenskab (s. 9 
og 12). 

Dekanen bedes i DAU 2020 afrapportere resultaterne af analysearbejdet 
vedrørende årsager til stigende studietider 

Med venlig hilsen 

Rektor 

https://uddannelseskvalitet.ku.dk/kvalitetssikring/faelles


 

 
 
 
 

  
 

  

   
  

 

   
 
    

  

 
 

 

  
  

 
 

 
  

Dekanen på Det  Teologiske  Fakultet  
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2. DECEMBER 2019  Rektors opfølgningspunkter til dekanens afrapportering om  
uddannelseskvalitet (DAU) pr.  1. oktober 2019. 

Efter drøftelse af dekanens afrapportering om uddannelseskvalitet i DIR 
den 29. november 2019 fremsender rektor hermed sine 
opfølgningspunkter til dekanen på Det Teologiske Fakultet (TEO). 

Rektor bemærker overordnet, at der på TEO pågår et godt og fokuseret 
arbejde med løbende at forbedre uddannelseskvaliteten. Rektor noterer med 
tilfredshed, at fakultetet har fulgt op på rektors tilbagemeldinger til DAU 
2018. 

Afrapportering på initiativer  

Ud over de indsatser, som TEO har igangsat eller påtænker at igangsætte (se 
liste sidst i dette brev), ønsker rektor endvidere, at dekanen i sin 
afrapportering pr. 1. oktober 2020 giver en status på, hvorledes TEO har 
fulgt op på nedenstående forhold. 

En status kan både være resultat af en afsluttet indsats eller den foreløbige 
status for indsatsen. 

Rektors bemærkninger til TEO’s DAU  

a. Flytning  af KA islamiske studier fra HUM til TEO  
Der pågår et arbejde med at overflytte KA islamiske studier fra HUM til 
TEO. 

Dekanen bedes i DAU 2020 give en status på arbejdet med at overflytte KA 
islamiske studier fra HUM til TEO, herunder hvornår TEO påtænker at 
udbyde uddannelsen første gang.  

Offentliggørelse af DAU og uddannelsesevalueringer  

Ansvarlig: US i Fællesadministrationen 
US offentliggør i starten af 2020 alle eksterne dele af DAU 2019. 
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Offentliggørelsen sker på: 
https://uddannelseskvalitet.ku.dk/kvalitetssikring/faelles-
procedurer/godkendelse-fakulteternes-afrapportering/afrapporteringer/ 

TEO’s  egne initiativer  til  afrapportering  i DAU 2020 fra DAU 2019 

• Studieprogressionen for BA teologi TEO var i 2019 på 35,9 
gennemsnitligt antal ECTS-point pr. studerende, hvilket er et godt 
stykke under den målbare standard på 45 ECTS-point. Der blev derfor 
udarbejdet en plan for opfølgning (DAU s. 3). 

Dekanen bedes i DAU 2020 give status på opfølgningsindsatsen 
vedrørende studieprogression på BA teologi. 

• Studieprogressionen for KA teologi TEO var i 2019 på 38,9 
gennemsnitligt antal ECTS-point pr. studerende, hvilket er et godt 
stykke under den målbare standard på 45 ECTS-point. Der blev derfor 
udarbejdet en plan for opfølgning (DAU s. 3). 

Dekanen bedes i DAU 2020 give status på opfølgningsindsatsen 
vedrørende studieprogression på KA teologi. 

Med venlig hilsen 

Rektor 

https://uddannelseskvalitet.ku.dk/kvalitetssikring/faelles
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